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 Vårt dnr KS 23/156 
Kommunstyrelsen   
Kommunstyrelsens ordförande, Erik Lövgren   
   
   
   
   
   

 
Svar på Interpellation ställd av Joakim Bäckström 2023-02-20.  

Vad användes de tio miljoner kronorna fullmäktige i november 2022 utökade posten 
Kommunstyrelsens oförutsedda till? 

 

 

Kommunen står sedan en tid inför andra möjligheter och utmaningar än på mycket länge. 

Planering har börjat för de etableringar som är på gång i bland annat Viskan, Ljungaverk och 
Alby vilket innebär att kommunen behöver tillsätta kompetens som tidigare avvecklats. Stora 
behov finns att se över ett flertal detaljplaner och fortsatt arbete med översiktsplanen. 
Arbetet kommer att pågå under en längre tid.  

Åtgärder behöver göras för att kommunen ska bli attraktivare, både för boende och 
kompetensförsörjning inom kommunens organisation och inom det geografiska området. 
Bland annat behöver den fysiska miljön på kommunens arbetsplatser och det allmänna 
rummet i kommunen ses över, till detta avsätts 3,5 mkr. Vidare avsätts 1,5 mkr till åtgärder 
inom kultur- och fritidsverksamheten.  

 

 

 

 


